
Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 
Από το υπ’ αριθ. 7/2014 πρακτικό συνεδρίασης  
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 132/2014                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Απόρριψη αιτήματος της Δ.Ε.Υ.Α. Βέροιας για 
α) συμψηφισμό ποσού οφειλής του πρώην 
Δ.Απ.Παύλου και β)  διακανονισμού του 
υπολειπόμενου ποσού. 

 
         Σήμερα 24 Μαρτίου του έτους 2014, ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και ώρα 18:00 συνήλθε σε 
τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα συνεδριάσεων του Δημοτικού Συμβουλίου 
Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο Δημαρχείο, ύστερα από την με ημερομηνία 20-3-2014 γραπτή πρόσκληση 
του Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, τους Προέδρους Δημοτικών & Τοπικών 
Κοινοτήτων, τους Εκπροσώπους Τοπικών Κοινοτήτων, τον Πρόεδρο του Τοπικού Συμβουλίου Νέων και 
στην Δήμαρχο, σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 67 του Ν. 3852/2010 και του άρθρου 7 του Ν. 
3443/2006. 
          Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται η Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία, αφού επί 
συνόλου 41 μελών βρέθηκαν παρόντα  31 μέλη: 

Παρόντες 
1)Μ. Σουμελίδης, 2)Θ. Θεοδωρίδης, 3)Γ. Μιχαηλίδης, 4)Α.Λαζαρίδης, 5)Ν. Τσιαμήτρος, 6)Ε. Αρχοντάκη, 
7)Π.Παυλίδης, 8)Τ. Χατζηαθανασίου, 9)Θ. Αγγελίνας, 10)Λ. Πουλασουχίδης, 11)Κ. Βοργιαζίδης, 
12)Ν.Μωυσιάδης, 13)Χ. Κούτρας, 14)Ν.Μαυροκεφαλίδης, 15)Χ. Γαϊτάνου, 16)Μ. Παπαϊωάννου, 17)Θ. Κορωνάς, 
18)Γ. Κάκαρης, 19)Β. Παπαδόπουλος, 20)Κ.Κουτσαντάς, 21)Β.Λυκοστράτης, 22)Α.Δέλλας, 23)Κ.Κοστογλίδου, 
24)Α. Βασιάδης, 25)Χ. Τσιούντας, 26)Ε.Γουναράς, 27)Δ. Γκέκα, 28)Α. Παπαδόπουλος, 29)Ι.Σοφρόνωφ, 
30)Γ.Μελιόπουλος, 31)Ι.Αγγέλογλου. 

Απόντες 
Δ. Δάσκαλος, Β. Σταυροπούλου, Α.Καγκελίδης, Λ. Τσαβδαρίδης, Α.Νεστορόπουλος, Α. Γκαμπέσης, 
Β.Γιαννουλάκης, Γ. Σουμπέκας, Κ.Παναγιωτίδης, Σ. Κουμτσίδης 

         Παρόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων                                   Απών Πρόεδρος 
         & Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων                                                           Τ.Σ. Νέων 

Σ.Ασλάνογλου, Δ. Κουλουριώτης, Ι. Παπαδόπουλος, Ν. Αγγέλου, 
Ι.Λιάτσιου. 

Κ.Καπανίδης 

Απόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων 
& Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων 

Χ. Δουλγερίδου, Θ. Σούλας, Σ. Κρομμύδας, Ε. Εμμανουηλίδης, Η.Σοφιανίδης,  Σ. Μισοκέφαλος, Α. Βοργιαζίδου, 
Α.Πέτρου, Ε. Κελεσίδης, Α. Κακαγιάννης, Α.Ορφανίδου, Η. Μπατσαράς, Σ. Ρίσσου, Γ. Οικονόμου, Ι. Χειμώνας, 
Κ.Νένος, Χ. Τσανασίδης, Ι. Καπετανίδης, Π. Ποταμόπουλος, Π. Πιτούλιας, Κ. Τζήμας, Μ. Λαμπριανίδης, Μ. 
Τέτος. 
Σημείωση: 1) Κατά την προ ημερήσιας διάταξης συζήτηση αποχώρησε ο κ.Γ.Κάκαρης. 
2) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 123/2014 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Ι.Σοφρόνωφ, Ι.Αγγέλογλου. 
3) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 124/2014 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Χ.Τσιούντας, Κ.Κουτσαντάς, Θ.Αγγελίνας και προσήλθαν οι κ.κ. 
Ι.Σοφρόνωφ, Ι.Αγγέλογλου. 
4) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 125/2014 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Ι.Σοφρόνωφ, Θ.Κορωνάς, Α.Παπαδόπουλος, Ε.Αρχοντάκη και 
προσήλθαν οι κ.κ. Κ.Κουτσαντάς, Θ.Αγγελίνας, Α.Βασιάδης. 
5) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 126/2014 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Ι.Σοφρόνωφ, Α.Παπαδόπουλος. 
6) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 127/2014 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Γ.Μελιόπουλος, Κ.Κοστογλίδου και προσήλθε ο κ.Θ.Κορωνάς. 
7) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 128/2014 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Γ.Μελιόπουλος, Κ.Κοστογλίδου, Ε.Αρχοντάκη και αποχώρησε η 
κ.Χ.Γαϊτάνου. 
8) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 129/2014 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Θ.Θεοδωρίδης, Ι.Αγγέλογλου και προσήλθε η κ.Χ.Γαϊτάνου. 
9) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 130/2014 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Ν.Μωυσιάδης, Γ.Μιχαηλίδης, Γ.Μελιόπουλος, Ι.Σοφρόνωφ. 
10) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 131/2014 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Ν.Μωυσιάδης, Γ.Μιχαηλίδης, Ι.Σοφρόνωφ και αποχώρησε η 
κ.Μ.Παπαϊωάννου. 
11) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 132/2014 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Ν.Μωυσιάδης, Ι.Σοφρόνωφ, Κ.Κοστογλίδου, Χ.Κούτρας, 
Α.Λαζαρίδης και προσήλθε οκ.Θ.Θεοδωρίδης. 
12) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 133/2014 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Ν.Μωυσιάδης, Μ.Παπαϊωάννου. 
13) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 135/2014 απόφασης προσήλθε η κ.Ι.Σοφρόνωφ και αποχώρησε ο κ.Κ.Κουτσαντάς. 
14) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 137/2014 απόφασης προσήλθε ο κ.Κ.Κουτσαντάς. 
15) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 138/2014 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Χ.Κούτρας, Α.Λαζαρίδης και αποχώρησαν οι κ.κ. Γ.Μιχαηλίδης, 
Μ.Σουμελίδης Π.Παυλίδης, Ν.Μωυσιάδης, Α.Βασιάδης. 
16) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 140/2014 απόφασης αποχώρησε η κ.Ι.Σοφρόνωφ. 
17) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 141/2014 απόφασης προσήλθε ο κ. Ν.Μωυσιάδης. 
18) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 142/2014 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Χ.Γαϊτάνου, Θ.Θεοδωρίδης, Κ.Κουτσαντάς. 
19) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 155/2014 απόφασης αποχώρησε η κ. Δ.Γκέκα. 

 



Στη συνέχεια ο πρόεδρος, εισηγούμενος το 7ο θέμα της ημερήσιας διάταξης, έθεσε υπόψη 
του συμβουλίου το από 11-3-2014 εισηγητικό σημείωμα της Δημάρχου Χαρίκλειας 
Ουσουλτόγλου-Γεωργιάδη, που έχει ως εξής: 

Σας διαβιβάζουμε την αρίθμ 3/2014 απόφαση της Δ.Ε.Υ.Α. Βεροίας  για τον συμψηφισμό 
ποσού 151.180,00€ που αφορά οφειλή του πρώην Δήμου Απ. Παύλου προς την ΔΕΥΑΒ με την 
οφειλή της ΔΕΥΑΒ προς τον Δήμο Βέροιας, από την παρακράτηση του δανείου χρήσης 2012 του 
Ταμείου Παρακαταθηκών και Δανείων που ανέρχεται στο ποσό των 315.026,33€ και τον 
διακανονισμό του υπολοίπου ποσού σε δόσεις. 

Επίσης θέτουμε υπόψη του Δημοτικού Συμβουλίου την αρίθμ 13385/2012 γνωμοδότηση 
της Νομικής Υπηρεσίας του Δήμου, σύμφωνα με την οποία δεν είναι δυνατός ο συμψηφισμός της 
συγκεκριμένης οφειλής και σας γνωρίζουμε ότι από το συνολικό ποσό των 315.026,33€ 
καταβλήθηκε στο Δήμο ποσό 103.000,00€ με το αρίθμ. 99/17-2-2014 διπλότυπο είσπραξης και 
μένει υπόλοιπο για διακανονισμό 212.026,33. 

Ύστερα από τα παραπάνω παρακαλείται το Δημοτικό Συμβούλιο να αποφασίσει σχετικά. 
Και κάλεσε το συμβούλιο ν’ αποφασίσει σχετικά. 
Παυλίδης: Υπάρχει άλλος τρόπος να διευθετηθεί το θέμα αυτό, χωρίς να απαιτείται 

απόφαση του Δ.Σ.; Το θέμα αυτό είναι υπαρκτό, αλλά δε μπορούμε να δώσουμε λύση. 
Βοργιαζίδης: Υπάρχει γνωμοδότηση του νομικού συμβούλου του Δήμου, ότι το ποσό αυτό 

δε μπορεί να συμψηφιστεί. Υπάρχει γνωμοδότηση του νομικού συμβούλου της ΔΕΥΑΒ, του 
κ.Πουλασουχίδη, ότι μπορεί να γίνει συμψηφισμός του ποσού. Νομίζω ότι υπάρχει και μια Τρίτη 
γνωμοδότηση, την οποία είχε ζητήσει η Δήμαρχος, η οποία έλεγε ότι το ποσό αυτό μπορεί να 
συμψηφιστεί. Εμείς τελικά τι θα κάνουμε; Ποια θεωρούμε σωστή για να αποφασίσουμε ανάλογα; 

Τσιλογιάννης: Για το Δ.Σ. και το Δήμο, η γνωμοδότηση που θεωρώ ότι πρέπει να λάβουμε 
υπ’ όψιν είναι του νομικού συμβούλου μας, του κ.Γ.Παπαστεργίου.  

Επίσης, πέρυσι συζητήσαμε το θέμα του συμψηφισμού και με την ορκωτή λογίστρια, η 
οποία μας είπε κατηγορηματικά ότι δε μπορεί να γίνει κάτι τέτοιο. Τα ίδια ακριβώς πράγματα 
ειπώθηκαν και πέρυσι, γι’ αυτό και το Δ.Σ. είχε αποφασίσει τη μη ικανοποίηση του αιτήματος της 
ΔΕΥΑΒ. Δε μπορεί να γίνει ο συμψηφισμός, διότι ήταν λάθος η διαδικασία της συναλλαγής 
αυτής. 

Αγγελίνας: Επειδή το θέμα συζητήθηκε και πέρυσι και δεν αποφασίστηκε ο συμψηφισμός, 
αυτή τη φορά θα ήθελα να αναφερθώ σε κάποια πράγματα, που θα βοηθήσουν το σώμα να πάρει 
απόφαση.  

Να σας αναφέρω σε αυτό το σημείο ότι υπήρχε ένα χρέος από το Δ.Απ.Παύλου προς την 
ΔΕΥΑ Απ.Παύλου. Είχε δοθεί δηλ. ένα ποσό 151.180€ από τη ΔΕΥΑ Απ.Παύλου στο 
Δ.Απ.Παύλου.  

Με τη συνένωση των Δήμων και των ΔΕΥΑ, ο μεν Δ.Απ.Παύλου, όπως με πληροφορεί η 
οικονομική υπηρεσία, δε δήλωσε το χρέος αυτό στα λογιστικά βιβλία. Πολύ σωστά ο 
κΤσιλογιάννης λέει ότι κάτι τέτοιο δε φαίνεται πουθενά διατυπωμένο, δε φαίνεται σε κανένα 
λογιστικό βιβλίο. Η δε ΔΕΥΑ Απ.Παύλου, όταν συνενώθηκε με τη Δ.Ε.Υ.Α. Βέροιας, ανέφερε 
στα λογιστικά της βιβλία ότι έχει λαμβάνειν 151.180€ από το Δ.Απ.Παύλου. Γι’ αυτό το λόγο η 
ΔΕΥΑ Βέροιας σήμερα έχει να παίρνει από τη ΔΕΥΑ Απ.Παύλου, την οποία ο πρώην 
Δ.Απ.Παύλου χρωστά 151.180€. Ο Δ.Απ.Παύλου έπρεπε να είχε τηρήσει σωστά τη διαδικασία 
και να είχε γράψει στα λογιστικά του βιβλία το ποσό αυτό.  

Ο μεν νομικός σύμβουλος του Δήμου λέει ότι δε μπορεί να γίνει συμψηφισμός, αλλά δύο 
άλλοι νομικοί σύμβουλοι λένε ότι μπορεί να γίνει.  

Υπάρχει ένα χρέος της ΔΕΥΑΒ προς το Δ.Βέροιας, από ένα δάνειο που είχε πάρει η 
ΔΕΥΑΒ κι είχε αποπληρώσει ο Δ.Βέροιας. Η ΔΕΥΑΒ ζητά να γίνει ένας συμψηφισμός, γιατί 
χρωστά ένα ποσό περίπου 466.000€. Από αυτό το ποσό ζητούμε να αφαιρεθεί το ποσό των 
151.180€ και να μείνει ένα ποσό περίπου 315.000€. Σε αυτό το ποσό έχει γίνει ένας 
διακανονισμός κι η ΔΕΥΑΒ πληρώνει μηνιαία περίπου 30.000€. Η ΔΕΥΑΒ επομένως μέχρι το 
τέλος του έτους περίπου θα έχει αποπληρώσει αυτό το ποσό. 

Επειδή το θέμα απαιτεί μεγαλύτερη οικονομική ανάλυση έχει έρθει ο προϊστάμενος της 
οικονομικής υπηρεσίας της ΔΕΥΑΒ, ο κ.Καπέτης, για να μας δώσει περισσότερες πληροφορίες. 



Καπέτης(Προϊστάμενος Οικ. Υπηρεσίας ΔΕΥΑΒ): Το θέμα το γνωρίζετε οι περισσότεροι, 
διευκρινιστικά μόνο θα ήθελα να πω τα εξής: Διαβάζοντας τις εκθέσεις του σώματος ορκωτών 
λογιστών μετά τις συγχωνεύσεις, υπήρχε ένα ποσό 151.180€, το οποίο κατατέθηκε σε ένα 
λογαριασμό όψεως από τη ΔΕΥΑ Απ.Παύλου προς το Δ.Απ.Παύλου. Το σώμα επιθεωρητών του 
Υπ. Οικονομικών που ήρθε για έλεγχο είπε ότι το ποσό αυτό πραγματικά υφίσταται.  

Μάλιστα, ο Δ.Απ.Παύλου το 2009 έστειλε απαντητική επιστολή στην οποία ανέφερε ότι 
όντως το ποσό αυτό υφίσταται, ως οφειλή του Δ.Απ.Παύλου προς τη ΔΕΥΑ Απ.Παύλου.  

Μετά τη συγχώνευση και προσπαθώντας με το Γ.Γ. του Δήμου να συμφωνήσουμε τα 
ποσά, βλέπουμε ότι το ποσό αυτό δεν είναι γραμμένο στα λογιστικά βιβλία του Δ.Απ.Παύλου. 
Άρα, δε μπορούσε να γίνει συμψηφισμός. 

Παράλληλα όμως, υπάρχουν οι εκθέσεις του σώματος ορκωτών λογιστών, οι οποίες 
αναφέρουν αυτό το ποσό. Η ΔΕΥΑΒ έχει ως απαίτηση από το Δ.Βέροιας του ποσό των 151.180€, 
οπότε αφού δε μπορεί να γίνει συμψηφισμός, ας καταθέσει ο Δ.Βέροιας αυτό το ποσό στη 
ΔΕΥΑΒ κι η ΔΕΥΑΒ την ίδια μέρα να τα καταθέσει στο Δήμο για να κλείσει η εκκρεμότητα. 
Αφού δε μπορεί να γίνει συμψηφισμός, να γίνουν όλα αυτά με ταμειακές κινήσεις. 

Πρόεδρος: Η ΔΕΥΑΒ χρωστά στο Δήμο πάνω από 400.000€; 
Καπέτης(Προϊστάμενος Οικ. Υπηρεσίας ΔΕΥΑΒ): Ναι, χρωστάει τις οφειλές που 

αφορούν εγγυήσεις του Δήμου… 
Πρόεδρος: Γιατί τότε δε γίνεται κατάθεση του υπολοίπου ποσού, πέρα των 151.180€ από 

τη ΔΕΥΑΒ προς το Δ.Βέροιας; 
Καπέτης(Προϊστάμενος Οικ. Υπηρεσίας ΔΕΥΑΒ): Διότι η ΔΕΥΑΒ δεν έχει τόσα πολλά 

χρήματα. 
Πρόεδρος: Τότε γιατί απαιτεί τα 150.000€; 
Καπέτης(Προϊστάμενος Οικ. Υπηρεσίας ΔΕΥΑΒ): Δεν απαιτεί, ζητά να γίνει 

συμψηφισμός. Έχουν εκδοθεί δυο αποφάσεις του Δ.Σ. και γι’ αυτό κάθε μήνα η ΔΕΥΑΒ 
καταβάλλει στο Δ.Βέροιας 30.000€. 

Β.Παπαδόπουλος: Η ΔΕΥΑ Απ.Παύλου σε ποιον κατέθεσε τα χρήματα; 
Καπέτης(Προϊστάμενος Οικ. Υπηρεσίας ΔΕΥΑΒ): Σε λογαριασμό όψεως του 

Δ.Απ.Παύλου κι αυτό το λέει έκθεση του σώματος ορκωτών λογιστών. Ο λογαριασμός της 
τράπεζας του Δ.Απ.Παύλου δε συμφωνούσε με τη λογιστική εκτύπωση της καρτέλας του 
λογαριασμού όψεως. Στο βιβλιάριο της τράπεζας φαινόταν το ποσό αυτό, αλλά με τη συγχώνευση 
του Δ.Απ.Παύλου το ποσό αυτό δεν ήρθε στο Δ.Βέροιας.  

Κούτρας: Αφού δε μπορεί να γίνει συμψηφισμός, τι προτείνει ο Δήμος, πάντα μέσα στα 
νόμιμα πλαίσια, ότι μπορεί να γίνει;  

Τσιλογιάννης: Κατηγορηματικά δε μπορεί να γίνει συμψηφισμός. Συνεπικουρούμενος με 
τη γνωμοδότηση του νομικού μας συμβούλου, θεωρώ ότι δε μπορεί να γίνει. Επιπλέον, επειδή 
στην έκθεση των οικονομικών επιθεωρητών της υπηρεσίας του Υπ.Οικονομικών, στη σελ. 44 
γράφεται όλο το ιστορικό και το πώς έγινε η συναλλαγή, όπου λογιστικά, κατά την προσωπική 
μου άποψη, δεν έγινε νόμιμα η διαδικασία και δε μπορεί να γίνει ο συμψηφισμός.  

Επειδή είναι σε εξέλιξη και δεν έχουν τελεσιδικήσει οι ποινικές υποθέσεις κι επειδή η 
προσφυγή στο ΣτΕ για τον καταλογισμό ενός μεγάλου χρηματικού ποσού σε βάρος των δύο 
κυρίων, θεωρώ ότι ο συμψηφισμός δε μπορεί να γίνει και για έναν επιπρόσθετο λόγο: Από τη 
στιγμή που δεν είναι νόμιμη σύμφωνα με το δημόσιο λογιστικό η διαδικασία του δανείου, γιατί 
δεν είχε υπογραφεί καμία δανειακή σύμβαση, δε μπορεί να γίνει συμψηφισμός. 

Αν διαβάσουμε τις σελ. 43-45 της έκθεσης των επιθεωρητών του Υπ.Οικονομικών, θα 
δούμε ότι η διαδικασία δεν ήταν νόμιμη. 

Λυκοστράτης: Για να καταθέσει ο Δ.Βέροιας στο λογαριασμό όψεως 151.180€, θα πρέπει 
να έχει παραστατικά, αλλιώς δεν παραλαμβάνουν οι τράπεζες τα χρήματα πλέον. Με τι 
παραστατικό θα πάει ο Δήμος; 

Καπέτης(Προϊστάμενος Οικ. Υπηρεσίας ΔΕΥΑΒ): Μα εδώ είναι που υπάρχει κώλυμα… 
Λυκοστράτης: Επίσης αυτό που δεν έχω καταλάβει είναι, τελικά η ΔΕΥΑ Απ.Παύλου τα 

δάνεισε στο Δ.Απ.Παύλου; Που πήγαν αυτά τα λεφτά; Τα δάνεισε και δεν επιστράφηκαν ποτέ; 
Καπέτης(Προϊστάμενος Οικ. Υπηρεσίας ΔΕΥΑΒ): Όχι, δεν επιστράφηκαν. 
Λυκοστράτης: Μα που πήγαν; 



Καπέτης(Προϊστάμενος Οικ. Υπηρεσίας ΔΕΥΑΒ): Είναι στο ταμείο του Δ.Απ.Παύλου, με 
ημερομηνία 31/12/2009, σύμφωνα με την έκθεση των επιθεωρητών. 

Λυκοστράτης: Άρα περίσσευαν 151.000€ όταν συνενώθηκε με το Δ.Βέροιας. 
Καπέτης(Προϊστάμενος Οικ. Υπηρεσίας ΔΕΥΑΒ): Έτσι ακριβώς είναι όπως τα λέτε. Η 

έκθεση αυτό γράφει. 
Λυκοστράτης: Τελικά που είναι τα χρήματα; Ξέρει κανείς; 
Καπέτης(Προϊστάμενος Οικ. Υπηρεσίας ΔΕΥΑΒ): Υπάρχει έκθεση του Υπ.Οικονομικών 

με την οποία καταλογίστηκαν ποσά σε κάποια άτομα. 
Λυκοστράτης: Κάτι φαίνεται ότι κρύβεται από πίσω. 
Καπέτης(Προϊστάμενος Οικ. Υπηρεσίας ΔΕΥΑΒ): Το θέμα είναι ότι ο Δ.Βέροιας δε 

μπορεί να εμφανίσει αυτά τα χρήματα, διότι δεν είναι δηλωμένα στα λογιστικά βιβλία που 
παρέλαβε ο Δ.Βέροιας από το Δ.Απ.Παύλου. Το ποσό αυτό δε φαίνεται κι ο Δ.Βέροιας είναι σε 
δύσκολη θέση, διότι πως θα πληρώσει το ποσό αφού δε φαίνεται στα βιβλία; 

Παυλίδης: Αφού οι γνώμες των νομικών διίστανται, γιατί δεν πάμε με τη διαδικασία του 
φιλικού διακανονισμού και να βγει απόφαση δικαστική, αντί να καλείται το Δ.Σ. να αποφασίσει 
για τέτοια θέματα; 

Ο νομικός ρωτήθηκε κι είπε ότι δε μπορεί να γίνει συμψηφισμός, αλλά ο νομικός μπορεί 
να μας προτείνει και κάποιο άλλο τρόπο για το πώς μπορεί να διεκδικηθούν τα χρήματα αυτά. 

Αγγελίνας: Αυτή τη στιγμή η ΔΕΥΑΒ έχει οφειλές προς το Δ.Βέροιας. Πρέπει να 
δώσουμε λύση σε αυτό το θέμα. Δε μπορεί να ξανακάνει αίτημα για συμψηφισμό. 

Κορωνάς: Θα ψηφίσω να μη γίνει συμψηφισμός, συμφωνώντας με τον κ.Παυλίδη, ότι 
πρέπει να δοθεί λύση από τη Δικαιοσύνη. Για να διεκδικήσει δικαστικά τα χρήματα η ΔΕΥΑΒ, θα 
πρέπει να υπάρχει απόφαση από το Δ.Σ. 

Αγγελίνας: Το καθυστερούμε 4 χρόνια. Πόσο θα καθυστερούμε ακόμα; 
Πρόεδρος: Κε Αγγελίνα τι θέλετε; Να ψηφίσουμε κάτι άλλο; Ο καθένας ψηφίζει κατά 

συνείδηση. 
Συμφωνείτε με την απόρριψη του αιτήματος της ΔΕΥΑ Βέροιας για τον συμψηφισμό του 

ποσού οφειλής του πρώην Δ.Απ.Παύλου και του διακανονισμού του υπολειπόμενου ποσού; 
Μέλη: Ναι. 
Λευκή ψήφο έδωσαν πέντε (5) δημοτικοί σύμβουλοι, οι: Θ.Θεοδωρίδης, Γ.Μιχαηλίδης, 

Μ.Σουμελίδης, Κ.Κουτσαντάς, Π.Παυλίδης. 
Αρνητική ψήφο έδωσε ο δημοτικός σύμβουλος Θ.Αγγελίνας. 
Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 

1.- Το από 11-3-2014 εισηγητικό σημείωμα της Δημάρχου. 
2.- Την υπ’αριθ. 11/2014 απόφαση του Δ/κού Συμβουλίου της ΔΕΥΑ Βέροιας. 
3.- Το με αρ. πρωτ. 13385/21-3-2013 έγγραφο του Γραφείου Νομικών Συμβούλων. 
4.- Το υπ’ αριθ. 99/17-2-2014 διπλότυπο είσπραξης του Ειδικού Ταμείου Δ.Βέροιας. 
5.- Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας 
6.- Τις διατάξεις του άρθρου 96 του Ν. 3463/2006 (Κ.Δ.Κ.), καθώς και του άρθρου 65 του Ν. 
3852/2010 (Πρόγραμμα Καλλικράτης).  
 

Αποφασίζει κατά Πλειοψηφία 
 
Απορρίπτει το αίτημα της Δ.Ε.Υ.Α. Βέροιας για: α) συμψηφισμό συνολικού ποσού 

151.180€ από οφειλή του πρώην Δ.Απ.Παύλου προς τη Δ.Ε.Υ.Α. Βέροιας, με οφειλή της Δ.Ε.Υ.Α. 
Βέροιας προς το Δ.Βέροιας, από την παρακράτηση δανείου οικονομικής χρήσης 2012, που είχε 
συναφθεί μεταξύ Δ.Ε.Υ.Α. Βέροιας και Ταμείου Παρακαταθηκών και Δανείων και β) ρύθμιση του 
υπολειπομένου ποσού της ληξιπρόθεσμης οφειλής της Δ.Ε.Υ.Α. Βέροιας προς το Δ.Βέροιας σε 
δόσεις, σύμφωνα με την αριθ. 3/2014 απόφασή της. 

 
 
 
 
 



Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  132 / 2014 
.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ 
 
 

Τηλέμαχος Χατζηαθανασίου 

 
 

Εμμανουήλ Γουναράς 
ΤΑ  ΜΕΛΗ ΠΡΟΕΔΡΟΙ ΔΗΜΟΤΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 

Μ. Σουμελίδης  Σ Ασλάνογλου  
Θ. Θεοδωρίδης  Δ. Κουλουριώτης  
Γ. Μιχαηλίδης     
Α.  Λαζαρίδης   ΠΡΟΕΔΡΟΙ & ΕΚΠΡΟΣΩΠΟΙ 

ΤΟΠΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 
 

Ν.  Τσιαμήτρος  Ι. Λιάτσου  
Ε. Αρχοντάκη  Ι. Παπαδόπουλος  
Π. Παυλίδης  Ν. Αγγέλου  
Θ. Αγγελίνας     
Λ. Πουλασουχίδης     
Κ. Βοργιαζίδης     
Ν. Μωυσιάδης     
Χ. Κούτρας     
Ν. Μαυροκεφαλίδης     
Χ. Γαϊτάνου     
Μ. Παπαϊωάννου     
Θ. Κορωνάς     
Γ. Κάκαρης     
Β. Παπαδόπουλος     
Κ. Κουτσαντάς     
Β. Λυκοστράτης     
Α. Δέλλας     
Κ. Κοστογλίδου     
Χ. Τσιούντας     
Δ. Γκέκα     
Α. Παπαδόπουλος     
Α. Βασιάδης     
Ι. Σοφρόνωφ     
Γ. Μελιόπουλος     
Ι. Αγγέλογλου     
      
   

Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  16-04-2014 

Η Δήμαρχος 
 
 
 

ΧΑΡΙΚΛΕΙΑ 
ΟΥΣΟΥΛΤΖΟΓΛΟΥ - ΓΕΩΡΓΙΑΔΗ 

  
  
  
  
  
  
  
  

 
 

 
 
 
 


